
Boligudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 25. februar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 83
Forslag til folketingsbeslutning om at give andelsboligforeninger mulighed for at opdele 
ejendomme i ejerlejligheder.
Af Carl Andersen (LA) m.fl.

Spørgsmål 7
Hvad mener ministeren om potentialet ved at frigøre hele eller dele af de værdistigninger, 
som er tilgængelige i andelsboliger i etageejendomme ved omdannelse til ejerlejligheder, 
for herefter at beskatte dem og benytte midlerne til bl.a. klimasikring, byfornyelse osv.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Andersen (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på carl.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Henrik Møller
formand
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